
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANEN T DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 5 de setembre de 2013  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 22:00 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
 Joan Xamaní Cabra  
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 Manuel Valle Corrales particular 
 Lluís Prat Pineda Club esportiu La Batllòria  
 Carme Lluís Puig Patronat de la Gent Gran 
   
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior 
2. Informació de les comissions 
3. Informació de la presidenta 
4. Precs i preguntes 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 2 de maig de 2013 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. INFORMACIÓ DE LES COMISSIONS 

Intervé la Sra. Lluís per preguntar si és possible disposar de més armaris, que es puguin tancar 
amb clau, per l’equipament Les Casetes, que actualment utilitza el Patronat de la Gent Gran.  

La Sra. Presidenta respon que caldria demanar-ho, si és que encara no s’ha fet. 

La Sra. Lluís també es queixa de que el despatx per fer el servei de pedicura encara no està 
habilitat i l’aire condicionat no funciona massa bé. 

El Sr. Prat apunta que encara queden algunes coses per endreçar a “Les Casetes” com, per 
exemple, les persianes que estan en mal estat.     

Pren la paraula el Sr. Valle per dir que la senyal del final del carrer Hostalric va caure i encara 
no s’ha tornat a col·locar. 



El Sr. Prat comenta que, d’acord amb la informació que ha rebut, el fútbol base rebrà una 
subvenció extraordinària. 

3. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La Sra. presidenta que informa que en breu s’entregaran les aules de l’Aulari a les entitat, 
d’acord amb la tria que aquestes van fet.  

També comenta que la Festa Major va anar molt bé i hi va haver molta participació ciutadana.  

Finalment, apunta que encara no s’ha posat el semàfor que falta al Pont de la Tordera i l’altre 
no funciona.  

 

5. PRECS I PREGUNTES 

El Sr.Florentí Ruiz pregunta si hi ha algun acte previst per la Diada de l’11 de setembre. 

La Sra. Presidenta respon que no té constància que s’hagi organitzat res a La Batllòria.  

 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:00 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


